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Opgemaakt door Berry van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

Harry van de Ven (voorzitter),  José Appels (VVD), Antoon van Baal (PvdA), 
Pernell Criens (PvdA), Deborah Eikelenboom (SP), Liselotte Franssen- du 
Maine (LRG), Henk Gabriëls (PAG), Marije de Groot- Haen (CDA), Erik 
Schellekens (LRG), Piet Poos (CDA), Stijn van de Brekel (SP), Johan Swaans 
(VVD), Mark van Oosterwijk (PAG), Willem Couwenberg (lijst Couwenberg) 
(tot 20.50 uur) 
Wethouders Marijo Immink, Theo van der Heijden 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

Maxime Vonk (VVD) 

 
Deze vergadering kunt u terugbeluisteren op : 
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2015/24-november/19:15 
 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
2.  Raadsvoorstel wijziging van de GR Regionale Ambulancevoorziening Brabant Midden-West-Noord 
 
Standpunten fracties: 
 
CDA Goed stuk. Er zitten spanningsvelden in met betrekking tot risico's. Een A-stuk. 
VVD In hoofdzaak een aanpassing door de Wet Gemeenschappelijke Regelingen. Vindt het 

raadsvoorstel goed te volgen, door de vergelijking oude en nieuwe regeling. 
 
 
Advies van de commissie: 
Het stuk kan door als A-stuk naar de raadsvergadering 
 
3. Raadsvoorstel vaststelling nota Publieke gezondheid Midden-Brabant 2016 -2019  
 
Standpunten fracties: 
 
LRG Vraagt terugkoppeling van het advies van de participatieraad. 

Hoe kun je ouders sturen met betrekking alcoholgebruik van kinderen? 
Vindt het goed dat de resultaten zijn benoemd. Is duidelijk hoe de taken tussen de GGD en 
gemeenten verdeeld? 

PAG Het stuk ziet er goed uit. PAG kan dit goedkeuren. 
Is het een keus om geen regionale ambities te hebben? M@ZL is een uitstekende manier 
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om ziekteverzuim van leerlingen aan te pakken.  

CDA Vindt dit een goed stuk. Ouderen krijgen in dit stuk minder aandacht, maar worden in het 
gemeentelijk beleid niet vergeten. De problematiek met overgewicht is zorgelijk vergroot. 
Vraagt zich af hoe dit mogelijk is. 
Wat moet zij zich voorstellen met de aandacht voor straling van elektromagnetische 
velden? Vraagt zich af of dit een bewezen probleem is. 
Als de GGD een goed programma in de aanbieding heeft om te presenteren aan de 
commissie, met ruimte voor interactie, dan is dit een goed initiatief. 

SP Overgewicht is een gewichtig probleem. Zet de gemeente Goirle ook extra in op diabetes bij 
minderjarigen. Het is belangrijk dat te doen. 
Wat doet de gemeente aan eenzaamheid ouderen? 
De GGD is van harte welkom om in de commissie te komen. 
Wijst op de motie groene scholen. Wat is hiermee in Goirle gebeurd? Mensen met een 
lagere sociale status hebben onder andere een lagere levensverwachting. Vraagt hier 
aandacht voor.  
Er zijn gemeenten die sport en bewegen meer bij ouderen brengen. Waarom doen wij dat 
nog niet? 

VVD De jeugd heeft de toekomst. Dit stuk sluit goed aan. 
PvdA Ouderengezondheidbeleid wordt gemist. Dat zien we in Back 2 Basics ook niet veel 

terugkomen. Het zou prettig zijn om hier meer preventief te doen. Vindt het college zelf dat 
dit voldoende van de grond komt? 
Ook armoede onder ouderen moet worden aangepakt. 

Lijst Couwenberg Veel jeugdigen stoppen voor 18 jaar met sporten. Daar moeten we iets aan doen. 
Het alcoholgebruik is verminderd, maar handhaving is nodig om dit nog verder te verlagen. 
Stelt een presentatie van de GGD op prijs. 

Afspraken en toezeggingen: 
Wethouder Marijo Immink zegt toe na te vragen hoe het zit met elektromagnetische straling. 
Zegt toe schriftelijk te beantwoorden hoeveel geld voor Goirle beschikbaar is voor de plustaken. 
Zegt toe schriftelijk te antwoorden op de vraag hoe het zit met de motie Groene Schoolpleinen in Goirle. 
De commissie geeft aan een presentatie van de GGD op prijs te stellen. De wethouder zorgt er samen met de 
griffier voor dat dit bij de agendacommissie kan worden voorgedragen.   
 
Advies van de commissie: 
Het stuk kan als A-stuk naar de raadsvergadering. 
 
 
4. Raadsvoorstel herijking financiële beleidskaders deelbegrotingen Jeugd 2015 en 2016  

regio Hart van Brabant 
Wethouder Marijo Immink geeft aan dat de definitieve voorstellen die nu voorliggen, niet afwijken van de 
voorstellen die op 29 september zijn besproken.  
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Bij de voorbereiding van de commissie is door het college geconstateerd dat de zienswijze van de gemeente Goirle 
niet is geagendeerd voor de bestuurscommissie. Daarmee is de mogelijkheid ontnomen om vooraan het traject 
inspraak te hebben. 
Komende dinsdag wordt dit met stip geagendeerd voor het ambtelijk overleg. Ook in de bestuurscommissie Jeugd 
van 4 december wordt dit geagendeerd. Tijdens de raad kan dan een terugkoppeling worden gegeven over de motie. 
 
Standpunten fracties: 
 
LRG Voor het tekort wordt dekking gezocht in het Sociaal Domein. Heeft deze verschuiving 

gevolgen voor de uitvoering en de kaders die door de raad zijn gesteld? 
Wordt de raad betrokken bij de vernieuwende werkwijzen die moeten zorgen dat de 
besparing van € 5,2 miljoen wordt gehaald? Dit mag niet ten koste gaan van de zorg die 
nodig is. 
Het voorstel is budgetneutraal ten opzichte van de begroting 2016. Vraagt zich af of dit 
realistisch is. 

PAG Is ontstemd over wat de wethouder meedeelt over de motie. Het moet duidelijk zijn dat het 
geen gewoonte moet zijn, dat moties niet ten uitvoer worden gebracht. 
Dit stuk heeft eerder op de agenda gestaan. En nu worden hier allerlei verhalen gehouden, 
die eigenlijk toen hadden moeten worden gehouden. 

CDA Vindt dat moties uitgevoerd moeten worden. 
Afgelopen zondag is in de media aandacht gevraagd voor privacyaspecten (toegang voor 
niet zorgtoegang professionals) bij keukentafelgesprekken. 

SP Is geschrokken van het tekort op de jeugdzorg van € 1,6 miljoen. Dat is verminderd door 
de solidariteitsafspraken. We kunnen de voorstellen wel steunen, omdat samenwerking 
helpt. Hoe vangen we de € 600.000,00 in het Sociaal Domein op?  
De SP heeft gevraagd het overschot op de reserve te gebruiken voor de transities. Toen is 
geantwoord dat er geen extra potjes worden gevormd, maar dat het geld uit de Algemene 
Reserve gehaald kan worden. Vindt dit een gebroken belofte. 

VVD Voelt mee met PAG, waar deze aangeven teleurgesteld te zijn over de uitvoering van de 
motie. De raad heeft uitgesproken dat budget nodig is om te innoveren. Er is echter ook 
een groot tekort dat moet worden afgedekt.  
De oplossing wordt gezocht in het Sociaal Domein. Kan zich voorstellen dat er op andere 
plaatsen binnen het Sociaal Domein geld overblijft. 
Door de lobby die er is geweest in Den Haag is er nu aandacht voor het unieke probleem 
dat wij in Goirle hebben. Wellicht komt er dus een andere oplossing voor het dekken van 
het tekort van € 600.000,00. 

PvdA De korting op het innovatiebudget is groot. 
De taakstelling van € 5,2 miljoen is fors. Gaat het lukken om specialistische zorg af te 
vangen in de eerste lijn? 
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Afspraken en toezeggingen: 
Wethouder Marijo Immink zegt toe terug te komen op de privacyaspecten (toegang tot dossiers voor niet 
zorgtoegang professionals) bij keukentafelgesprekken. 
 
Advies van de commissie: 
Het stuk kan als B-stuk naar de raadsvergadering. 
 
 
5. Brief Ministerie van Volksgezondheid Sport en Welzijn d.d.21-9-2015: kwartaalbrief uitvoering 

Jeugdwet en Wmo 2015  
José Appels licht haar vragen toe. De fractie van de VVD vraagt in ieder geval aandacht voor de administratieve 
lasten voor zorgaanbieders.  
Ook wordt aandacht gevraagd voor de signalen over de wachtlijsten.  
Marije de Groot vindt het prettig nog extra op deze brief gewezen te zijn door de agendering.  
Stijn van den Brekel verwijst naar de ideeën in de brief over de mogelijkheden om beleid voor mantelzorgers mee te 
nemen in ons eigen beleid. 
Zijn de tarieven helder voor zorgbehoevenden? 
Pernell Criens merkt op dat de eigen bijdrage in de Jeugdzorg verdwijnt.  
 
Wethouder Marijo Immink onderkent het probleem van de administratieve lasten. Wij zijn op een andere manier met 
de aanbesteding bezig. Het terugdringen van productcodes staat ook hoog op de regionale agenda, zodat wij de 
regeldruk voor de aanbieders kunnen terugbrengen. 
Wanneer wij kijken naar onze lokale inkoop, hebben wij geen budgetplafonds. Laatst bent u nog geïnformeerd over 
de wijze waarop we hier voor de regionale jeugdhulp, waar wel budgetplafonds zijn, samen met de aanbieders 
proberen uit te komen. 
Het mantelzorgcompliment hebben wij twee maanden geleden als voorstel onder embargo doorgeleid naar de 
participatieraad. Zij hebben een aantal partijen geconsulteerd. De reactie is nu binnen. Binnenkort wordt de raad 
via raadsinformatie geïnformeerd. 
Met betrekking tot respijtzorg hebben we in twee resultaatgebieden ook zorg ingekocht in de aanbesteding. 
Het college wacht nog af hoe het Rijk de gemeenten gaat compenseren voor het verdwijnen van de eigen bijdrage 
in de jeugdzorg. 
 
6.  Verslag van de commissie Welzijn van 8 september 2015 
 Het verslag wordt vastgesteld en de lijst van toezeggingen wordt bijgewerkt. 
 
7.  Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
 Er zijn geen inlichtingen van het college. 
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8. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
 Er zijn geen vragen aan het college. 
 
9.    Stukken ter kennisname (zie bijlagen)  
 Hierbij zijn geen opmerkingen. 
 
10.  Rondvraag 
 Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21:00 uur.  
Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
16 februari 2016. 
 
De voorzitter,     de griffier,     
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Toezeggingenlijst Commissie Welzijn 
      
Nr Datum Wat Wie Uiterste  

afdoeningdatum 
Wijze afdoening 

1 24 november 2015 Nota Publieke Gezondheid: Navragen hoe 
het zit met elektromagnetische straling. 
 

Wethouder Marijo 
Immink 

Bij verslag Recent heeft de GGD Hart van Brabant, n.a.v. een landelijk 
verstuurde brief van verontruste bewoners en organisaties aan 
alle colleges van B&W en gemeenteraadsleden, een Memo 
opgesteld voor de gemeenten in zijn werkgebied. Deze Memo 
van 11 november jl. is bijgevoegd. De GGD onderschrijft niet het 
standpunt (van de indieners van de brief) onderschrijft dat men 
ziek kan worden van elektromagnetische velden (EMV), maar dat 
dat ook niet met zekerheid uitgesloten kan worden. De 
Wereldgezondheidsorganisatie en de Nederlandse 
Gezondheidsraad houden het onderzoek op dit terrein 
nauwkeurig in de gaten. Ondanks dat de wetenschappelijke 
inzichten tot nu toe de gezondheidsklachten (vanwege bijv. 
zendmasten) niet onderschrijven, neemt de GGD de (zorg)vraag 
van burgers op dit vlak toch serieus. In de regio Noord-Brabant 
gaat het om circa 10 meldingen per jaar. Ook de gemeente 
Goirle heeft het standpunt dat er geen sprake is van gevaar. Wel 
houdt de gemeente in het beleid rekening met de gevoeligheden 
door specifieke gebieden op te nemen waar de plaatsing van 
masten is toegestaan en waar niet. 
 

2 24 november 2015 Nota Publieke Gezondheid: Schriftelijk te 
beantwoorden hoeveel geld voor Goirle 
beschikbaar is voor de plustaken. 

Wethouder Marijo 
Immink 

Bij verslag Jaarlijks worden met de GGD Hart voor Brabant afspraken 
gemaakt over de specifieke taken die de GGD voor Goirle 
uitvoert. De gesprekken hierover zijn gestart maar nog niet 
afgerond. In de regionale nota Publieke gezondheid is al 

 



Bladnummer Datum 
7 24-11-2015 

 
 

aangegeven wat de inzet van de gemeente hierbij is (paragraaf 
6.3). In dat kader wordt bekeken welke taken door de GGD 
bekostigd worden uit het zogenaamde lokaal accent, dat al in de 
begroting van de GGD zit (voor Goirle € 21.403). Mochten 
bepaalde taken/ activiteiten daar bovenop nog nodig zijn, dan 
kan bezien worden of deze extra bij de GGD (of bij een andere 
uitvoerder) worden ingekocht. Dat worden de 'plustaken' 
genoemd. In 2015 betreft dat €18.649 aan plustaken voor de 
GGD, hetgeen bekostigd wordt uit de brede doeluitkering jeugd. 
Indien er voor 2016 weer voor plustaken wordt ingekocht loopt 
dat via een collegebesluit. 
 

3 24 november 2015 Nota Publieke Gezondheid: Schriftelijk te 
antwoorden op de vraag hoe het zit met de 
motie Groene Schoolpleinen. 
 

Wethouder Marijo 
Immink 

 Uit navraag blijkt dat het echter gaat om een (unaniem 
aanvaard) amendement van de raad bij de vaststelling van de 
nota Speelruimte op 17 september 2013. Aan het besluit wordt 
het volgende beslispunt toegevoegd:  
'In 2014 eenmalig een bedrag van € 5.000 uit de algemene 
reserve beschikbaar te stellen voor een pilot om 4 te sluiten 
speelterreinen om te vormen tot informele speelruimte met 
natuurlijke speelaanleidingen. De onderhoudskosten van deze 
speelruimten worden betaald uit de bestaande budgetten.' 
 
Stand van zaken:  
Op drie locaties zijn inmiddels natuurlijke spelaanleidingen 
gecreëerd door natuursteen keien. In Den Brem en De Hoge Wal 
zijn keien aangebracht nabij het water. De keien hebben sleuven 
en gaten en nodigen daardoor uit tot spelen met water.  
Op de Wittendijk is een speeltoestel verdwenen en is een 
'menhir' met een groot gat erin geplaatst. Kinderen kunnen door 
het gat kruipen of het gat gebruiken als doel.  
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Bij de uitbreiding van de tennisvereniging in Riel is met 
vrijkomende grond een hoop gemaakt die met een beetje 
fantasie een fort kan zijn of simpelweg kan worden gebruikt om 
met een slee of fiets vanaf te gaan.  
 
We zijn nog in afwachting van het beschikbaar komen van een 
flinke eiken of beuken stam om hiermee door een motorzaag 
kunstenaar bijvoorbeeld een totempaal of elfenstoel te laten 
maken. 
 

4 24 november 2015 Nota Publieke Gezondheid: De commissie 
geeft aan een presentatie van de GGD op 
prijs te stellen. De wethouder zorgt er 
samen met de griffier voor dat dit bij de 
agendacommissie kan worden 
voorgedragen.   
 

Wethouder Marijo 
Immink / griffier 

Voorjaar 2016 Voorgedragen voor agendering bij agendacommissie voor 
vergadering 16 februari. 
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8 september 2015 De kwaliteit van raadsvoorstellen in een 
breder verband te bespreken. Dat kan 
betrokken bij de discussie over de kwaliteit 
van begroting en voorjaarsnota. 
 

Agendacommissie Januari 2016  

6 8 september 2015 Laaggeletterdheid: de planning van de 
toegezegde  conceptprogramma educatie 
2016 e.v. wordt nagegaan 

Wethouder Sperber  Oorspronkelijke afspraak staat in raadsinformatie 11 mei 2015.  
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-
Welzijn/2015/23-juni/20:00/Stukken-ter-kennisname/TKN-
01-Raadsinfo-volwasseneducatie.pdf 
De gemeente Tilburg is in haar rol van centrumgemeente leidend 
voor de totstandkoming van het regionaal programma educatie 
voor 2016 en 2017. De regiogemeenten worden bij de 
voorbereiding van dit plan betrokken. Vastgesteld is dat deze 
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voorbereiding (helaas) meer tijd in beslag neemt dan aanvankelijk 
werd geopperd. 
24 november 2016: het conceptprogramma is inmiddels 
ambtelijk voorbereid. Naar verwachting wordt de nota vanuit de 
regio nog in december toegestuurd. 
Zo mogelijk wordt het advies aangeboden in de vergadering van 
januari. 
1 februari 2016: de informatie ontvangt u ter kennisname in de 
commissie van maart  
 

7 8 oktober 2013 Het college komt terug bij de raad als er 
gebouwelijke kosten aan 't Loket zijn in 
verband met de transities. 

Wethouder 
Sperber 

Als er 
gebouwelijke 
kosten aan 't 
Loket zijn ivm de 
transities 

Zie het raadsvoorstel hierover t.b.v. raad 10 november 2015. 
Zie aangepaste raadsvoorstel t.b.v. raad 15 december 2015. 
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